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D oty czy : Uwagi do o dp owie dzt na zło żoną interpel acj ę z dnia 2 5 .0 4 .20 I 9

Ad.1 Pomimo, że wtedza o skierowanil przez prokuraturę aktu oskarźenia do sądu jest znana

od kliku miesięcy, dotychczas Burmistrz Miasta Sanoka nte włączył się do postepowania

sądowego, co jest niezbędne dla zabezpieczenia interesu mieszkańców. Ile jeszcze czasu
potrzebuje Burmistrz Miasta Sanoka, aby przygotować i wysłaó do Sądu oświadczenie

o ptzyznanie Gminie Miasta Sanoka statusu pobzywdzonego?

Ad.2 Zawarta w odpowiedzi informacja: "decyzje o ewentualnym przedawnieniu nalezności
za lata 2007-2012 podjęte będq po rozstrzygnięciu decyzji sqdu", jest błędna i świadczy

o braku zrozumienia problemu. Większośc decyzji z tych lat jest przedawniona a ocena tego

stanu należy do dyrektora MOPS w Sanoku a nie do Sądu. Sąd zajmuje się

odpowiedzialnością za doprowadzentę przedawnienia a nie stwierdzaniem przedawnienia.

Ad.5 Odpowiedż ńę za-wrcra informacji ile osób aktualnie posiada zadłużenia wobec MOPS
w Sanoku. Z przedłożonej informacji wynika, że dziŃania dyrektora MOPS w zakresie

egzekwowania opłat za śwtadczone usługi opiekuńcze są nieskuteczne, a do 2015 roku

wystawiono zaledwie dwa tytuły wykonawcze w sy.tuacji, gdy w chwili obecnej zaległości

wynoszą.już ponad 3 83 tys. ńoty cht.

Reasumując:

Z zamlęszczonej informacji dyrektora MOPS w Sanoku wynika, żęIekcęważona jest uchwała

Rady Miasta Sanoka ustalająca zasady pobierania opłat za świadczone usługi opiekuńcze.

Skutkiem działanta poprzedniego dyrektora MOPS w Sanoku Gmina Miasta Sanoka straciła

ponad 430 tys. złotych. Za działania obecnego dyrektora zadłużęntę wynosi ponad 383 tys.

złotych.
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W tej sytuacji uwazam, że burmistrz powinien dokonać analizy tego stanu Tzeczy. Nalezy
rozwńyć, czy:

1. Uchwała Rady Miasta Sanoka o pobieraniu częściowych opłat na pokrycie kosźów
świadczonych usług opiekuńczych j est zbyt ry gorystyczna.

1ub

2, Czy dyrektor MOPS w Sanoku nieprawidłowo realizuje postanowienia za,wartę

w uchwale Rady Miasta Sanoka.

Proszę o uzupełnienie odpowi edzi na moją interpelację w tym zakresie.

Z powńarńem
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